
 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 24. september 2024 kl. 18.00-20.00 på Næstved specialskole, 

kontoret  

 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Thomas Christensen  
 
Forældrevalgte:  
Maria Lunn Behrenthz og Trine Flindt-Larsen og Kim Tore Sem Dambæk  
 

Ledelsen: Mads Harkjær Møller og Mette Hugger  
 
Fraværende: Mette Lauenberg og suppleant Jette Kristine Hansen 

 
 
 

Dagsorden Referat 
Sag 11 
Godkendelse af dagsorden -  

a. Valg af mødeleder 
Beslutning 

Velkommen til Tanja Skuldbøl, konstitueret 
skoleleder fra 1. oktober 2024.  
 
Dagsorden er godkendt.  
 
Mads er valgt som mødeleder.  

Sag 12 
Status på Økonomi og budget – MH – (2 
bilag) 

a. Gennemgang af budget for dette 
skoleår 

b. Budgetopfølgning for august måned 
Beslutning  

Næstved Kommune kører kalenderår, 
derfor ønsker Mette at skolebestyrelsen til 
januar måned godkender budgettet igen for 
kalenderåret 2025. Skolebestyrelsen vil 
gerne se og godkende budget for både 
skoleår og kalenderår fremadrettet.  
 
Vores økonomi ser fortsat fornuftig ud, og 
vi følger vores budget fint.  
Vi igangsætter indretningen af 
forberedelseslokalet, og vil i den 
forbindelse bruge ca. 150.000 kr.  

Sag 13 
Dokumenter for skolebestyrelsens arbejde  
MM – (1 bilag) 

a. Gennemgang af forretningsorden  

Vi tilretter forretningsorden til. Punkt 8 
ændres: Eleverne har et fast punkt på 
dagsorden i forhold til rettighedsrådet, som 
er vores elevråd.  
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Gennemgang og beslutning  
 

Efter tilretning af forretningsorden sendes 
til godkendelse i bestyrelsen, og når den er 
godkendt, lægges den på hjemmesiden.  

Sag 14 
Ny SFO – strategi – MM (1 bilag) 
Orientering 
 
 

Udgår da SFO leder ikke har mulighed for at 
deltage i mødet.  

Sag 15 
Forslag til årshjul for skolebestyrelsen (20 
min) – MM (1 bilag) 
Beslutning 

Årshjulet er godkendt.  

Sag 16 
Ansættelsesproces og profil  
Drøftelse 

Ansættelsesudvalget har ikke modtaget et 
stillingsopslag endnu, derfor kan proces og 
profil ikke drøftes.  

Sag 17 
Nyt fra  
Forældre:  
Medarbejdere: 
Ledelse:  
Rettighedsråd:  
Orientering  

Forældre:  
Hvordan håndterer vi dødsfald, er der en 
sorgprocedure vi kan bruge på Næstved 
specialskole?  
Medarbejdere: 
Følgende fylder hos medarbejderne:   
Ansættelse af ny leder 
Svømning fremadrettet. Bestyrelsen er enig 
i, at svømning er en høj prioritering på 
skolen.  
Ledelse:  
Vi glæder os til samarbejdet med Tanja, 
men vil også komme til at savne 
samarbejdet med Mads.  
Mads takker for et godt samarbejde med 
bestyrelsen.  
Rettighedsrådet:  
Status er pt. at der er holdt et oplæg for 
personalet i slutningen af august, hvor vi 
har snakket rettighedsråd og det fremtidige 
arbejde.  
Tirsdag d. 10/9 blev der afholdt et infomøde 
i teatersalen, hvor alle elever var inviteret 
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og der kom et pænt fremmøde (primært fra 
mellemtrin og udskoling) (indskolingen var 
inviteret). Her blev præsenterede hvad 
elevrådet/rettighedsrådet og hvad arbejdet 
indebærer. Et par af de tidligere 
medlemmer var med til at fortælle om 
deres oplevelse af arbejdet.  
Der er indledt ansøgningsprocedure, hvor 
eleverne skal ansøge om at komme med 
inden 1.10.  
Herefter er der møde i det nye 
rettighedsråd 23/10  

Sag 18 
Punkter til kommende møder 
Beslutning  

Logoproces – beslutning – Kim (December 
mødet) Alle logoforslag lægges med som 
bilag til mødet.  
Seksuel politik 
Svømning på Næstved specialskole - TCN 
Puljen hjælpemidler – MLA 
Ny SFO – strategi - AK 

Sag 19 
Eventuelt  
Orientering 

Vedrørende høring af busruterne – der er 
ingen ændring i serviceniveauet og da det 
ikke vedrører vores elever, udfærdiges ikke 
et høringssvar fra skolebestyrelsen.  
 
Skoleleder og formand har været til 
dialogmøde med den nye direktør, hvor der 
blev fortalt at der vil blive sat midler af til 
skolens udearealer.  

 

 


